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DIRECTIONS FOR USE
Apply only as directed.  

Use Andersons Nutri DG® Dispersing Granule Technology 0-0-12 for greens and tees where
a potassium application is desired or when magnesium is needed to help correct or prevent 
deficiencies during the growing season.

Watering in this product will disperse each granule into thousands of particles.  This will facilitate 
the movement of the nutrients into the soil.  This particle dispersion will greatly reduce ball, shoe 
and mower pickup - minimizing nutrient loss.

Application to wet, close-cut golf turf may result in foliar staining, which will discolor the turf to a 
brown/black appearance.  This will occur even if immediate irrigation or rainfall occurs.  Be sure to 
apply this product to dry turf only.

Application Rates:

1.02 - 2.04 kg/100 m2 (2.08 - 4.17 lbs/1,000 sq. ft.)

Apply at the rate for the amount of Potash desired.

For all applications:
•	 Immediately after application, apply a minimum of 5.1 mm (0.2 inches) of water to avoid 	
	 staining and foot printing.

•	 Apply only at low rates if temperatures are 29° C (85° F) or above.

•	 Cold weather (lower than 7° C/45° F) can result in slower particle dispersion.

Recent research has shown that well-maintained turf is an effective environmental buffer 
that prevents pollutants from entering our natural water bodies.  To help protect these natural 
resources, avoid applying product to sidewalks, driveways, roadways, and other impervious 
surfaces.  Sweep any misplaced granules back onto the area you are treating immediately after 
application, since storm drains often empty directly to nearby waterways. 

Use Rate
kg/100 m2

K2O
kg/100 m2

Use Rate
lbs/1,000 sq. ft.

K2O
lbs/1,000 sq. ft.

20 kg bag
treats

20 kg bag
treats

1.02 0.12 2.08 0.25 1,970 m2 21,200 sq. ft.

1.53 0.18 3.13 0.38 1,310 m2 14,090 sq. ft.

2.04 0.24 4.17 0.50 980 m2 10,580 sq. ft.

Suggested Spreader Settings
The suggested spreader settings are not intended to replace calibration.

Please calibrate your spreader before applying product. 

SPREADER
GROUND
SPEED

WIDTH OF
COVERAGE

1.02 kg/100 m2

(2.08 lbs/1,000 sq. ft.)
1.53 kg/100 m2

(3.13 lbs/1,000 sq. ft.)
2.04 kg/100 m2

(4.17 lbs/1,000 sq. ft.)

ANDEpro 2000, AccuPro 2000, SR-2000 
(cone 9 for AccuPro & SR-2000)

4.8 km/hr
(3 mph)

3.0 m
(10 feet) I J K 1/2

SS-2 Drop 4.8 km/hr
(3 mph) overlap wheels 3 3 3/4 4 1/2

R-8, R-8A  (cone 9) 4.8 km/hr
(3 mph)

3.0 m
(10 feet) H I J

Lely Models WTR, WFR, HR, 1250 
(PTO at 450 rpm)    (Pattern II-B)

7.2 km/hr
(4.5 mph)

7.9 m
(26 feet) 3 3/4 4 1/4 5

Vicon (03 Series) 7.2 km/hr
(4.5 mph)

6.7 m
(22 feet) 13 16 18

GUARANTEED ANALYSIS

	Soluble Potash (K2O)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                          	 12.00%
Magnesium (Mg) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              	 24.00%
	 6.00% Water Soluble Magnesium (Mg)
Sulfur (S) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                    	 12.00%
	 12.00% Combined Sulfur (S)
Chlorine (Cl) Max . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .	 0.84%

Constituent Materials:  sulfate of potash magnesia and magnesium oxide.
	
	
Storage and Use:
Store in a clean, dry place.
Reseal opened bag by folding top down and securing.
Use only clean, dry spreaders. 
Do not leave unused product in spreaders.

IMPORTANT:  READ BEFORE USE:
Read the entire Directions for Use and the Warranty Disclaimer and Limitation of Liability before using this 
product.  If terms are not acceptable, return the unopened product container at once.  By using this product, 
user or Buyer accepts the following Warranty Disclaimer and Limitation of Liability:

WARRANTY DISCLAIMER and LIMITATION of LIABILITY:
Manufacturer warrants that this product conforms to the chemical description on the label and is reasonably fit 
for the purposes stated on the label when used in strict accordance with the directions.  Manufacturer makes 
NO OTHER EXPRESS OR IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICU-
LAR PURPOSE.  To the extent consistent with applicable law, it is Manufacturer’s intent to LIMIT ANY LI-
ABILITY FOR SPECIAL, CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL ECONOMIC DAMAGES to refund of purchase 
price or replacement of product, at Buyer’s choice.  To the extent consistent with applicable law, Manufacturer 
DISCLAIMS ANY LIABILITY FOR COMPENSATORY OR OTHER DAMAGES ARISING OUT OF ANY USE 
CONTRARY TO LABEL DIRECTIONS.  Use contrary to label directions is not permitted.

LEGAL RIGHTS:
THIS LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS; YOU MAY HAVE OTHER RIGHTS 
THAT VARY FROM STATE/PROVINCE/JURISDICTION TO STATE/PROVINCE/JURISDICTION.

Product of USA

The Andersons logo and Nutri DG are registered trademarks of The Andersons, Inc.; Mag-tec is a trademark 
of The Andersons, Inc.

Net Weight 25 kg (55.1 lbs.)

APPCK12MDG5
®

J11 (APPBLKPNDGB)

Manufactured by:
The Andersons Lawn Fertilizer Division, Inc.

P. O. Box 119
Maumee, OH 43537

USA
www.andersonsturf-intl.com

0-0-12
Verts - SGN 75

MODE D’EMPLOI

Appliquer uniquement tel qu’indiqué.

Utiliser la Technologie de dispersion de granules Andersons Nutri DG® 0-0-12 pour les verts et les 
départs où une application de potassium est désirée ou lorsque du magnésium est nécessaire 
pour permettre de rectifier ou de prévenir des déficiences durant la saison de croissance.

L’application de ce produit par arrosage dispersera chaque granule dans des milliers de
particules. Ceci facilitera le mouvement des substances nutritives dans le sol. Cette dispersion 
de particules diminuera considérablement l’adhésion aux balles, chaussures et tondeuse – 
minimisant ainsi la perte de substances nutritives.

Une application sur un gazon de golf mouillé et coupé de près risque d’entraîner une coloration 
foliaire, qui va décolorer le gazon en lui donnant un aspect marron/noir. Ceci se produira même 
si une irrigation ou une chute de pluie immédiate se produit. S’assurer d’appliquer ce produit sur 
du gazon sec uniquement.

Taux d’application:

1,02 - 2,04 kg/100 m2 (2,08 - 4,17 lbs/1,000 pi2)

Appliquer au taux requis pour la quantité de potasse souhaitée.

Pour toutes les applications :

•	 Immédiatement après l’application, appliquer un minimum de 5,1 mm (0,2 pouces) d’eau pour 	
	 éviter toute coloration et traces.

•	 Appliquer uniquement à de faibles taux si les températures sont à 29 °C (85 °F) au minimum.

•	 Le temps froid (température inférieure à 7 °C/45 °F) peut entraîner une dispersion de
	 particules plus lente.

Des recherches récentes ont démontré qu’un gazon bien entretenu est une protection
environnementale efficace empêchant les polluants de pénétrer dans nos plans d’eau naturels. 
Pour protéger ces ressources naturelles, éviter d’appliquer le produit sur les trottoirs, les
allées de garage, les routes et toutes les autres surfaces imperméables.  Balayer toute granule 
déplacée pour les remettre dans l’aire à traiter immédiatement après l’application et ce, étant 
donné que les collecteurs d’eaux pluviales se vident souvent directement dans les zones 
d’aménagement voisines.

ANALYSE GARANTIE 

Potasse soluble (K2O) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                          	 12,00%
Magnésium (Mg) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              	 24,00%
	 6,00% magnésium soluble dans l’eau (Mg)
Soufre (S)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                   	 12,00%
	 12,00% Soufre combiné (S)
Chlore (Cl) Max . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                               	 0,84%

Matières constitutives : sulfate de potasse-magnésie et oxyde de magnésium.

Entreposage et utilisation:
Entreposer dans un endroit propre et sec.
Refermer hermétiquement le sac ouvert en repliant le haut et en sécurisant.
Utiliser uniquement des épandeuses propres et sèches.
Ne pas laisser de produit non utilisé dans les épandeuses.

IMPORTANT : À LIRE AVANT UTILISATION :
Lire le Mode d’emploi dans son intégralité ainsi que les Avertissement de garantie et Limitation de respon-
sabilité avant d’utiliser ce produit.  Si les modalités ne sont pas acceptables, retourner immédiatement le 
conteneur du produit non ouvert.  En utilisant le produit, l’utilisateur ou l’acheteur accepte de respecter les 
Avertissement de garantie et Limitation de responsabilité suivants:

AVERTISSEMENT DE GARANTIE et LIMITATION DE RESPONSABILITÉ :
Le fabricant garantit que ce produit est conforme à la description chimique sur l’étiquette et qu’il est
raisonnablement adapté aux usages prévus indiqués sur l’étiquette lorsqu’il est utilisé en stricte conformité 
avec le mode d’emploi. Le fabricant NE FAIT AUCUNE GARANTIE EXPRESSE OU IMPLICITE DE QUALITÉ 
MARCHANDE NI D’ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER. Dans la mesure conforme à la loi, le
fabricant souhaite LIMITER TOUTE RESPONSABILITÉ DE DOMMAGES SPÉCIAUX, CONSÉCUTIFS OU 
ACCESSOIRES ÉCONOMIQUES au remboursement du prix d’achat ou au remplacement du produit, au 
choix de l’acheteur. Dans la mesure conforme à la loi, le fabricant DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ 
QUANT AUX DOMMAGES-INTÉRÊTS COMPENSATOIRES OU AUTRES SOULEVÉS PAR TOUT EMPLOI 
CONTRAIRE AU MODE D’EMPLOI SUR L’ÉTIQUETTE. Tout emploi contraire au mode d’emploi sur 
l’étiquette est strictement interdit.

DROITS JURIDIQUES :
LA PRÉSENTE GARANTIE VOUS OFFRE DES DROITS JURIDIQUES SPÉCIFIQUES ; IL SE PEUT QUE 
VOUS AYEZ D’AUTRES DROITS QUI VARIENT D’UNE JURISDICTION À UNE AUTRE.

Produit des États-Unis

Le logo Andersons et Nutri DG sont des marques déposées de The Andersons, Inc.; Mag-tec est une marque 
de The Andersons, Inc.

Taux 
d’utilisation
kg/100 m2

K2O
kg/100 m2

Taux d’utilisation
lbs/1 000 pi2

K2O
lbs/1 000 pi2

Sac de 20 kg 
traite

Sac de 20 kg 
traite

1,02 0,12 2,08 0,25 1 970 m2 21 200 pi2

1,53 0,18 3,13 0,38 1 310 m2 14 090 pi2

2,04 0,24 4,17 0,50 980 m2 10 580 pi2

Réglages d’épandeuse recommandés
Les réglages d’épandeuse recommandés ne sont pas prévus pour remplacer le calibrage.

Calibrer l’épandeuse avant toute application du produit.

ÉPANDEUSE
VITESSE 

D’AVANCEMENT
LARGEUR DE 
COUVERTURE

1,02 kg/100 m2

(2,08 lbs/1 000 pi2)
1,53 kg/100 m2

(3,13 lbs/1 000 pi2)
2,04 kg/100 m2

(4,17 lbs/1 000 pi2)

ANDEpro 2000, AccuPro 2000, SR-2000 
(cône 9 pour AccuPro et SR-2000)

4,8 km/h
(3 mph)

3,0 m
(10 pieds) I J K 1/2

SS-2 Drop 4,8 km/h
(3 mph) chevauchement roues 3 3 3/4 4 1/2

R-8, R-8A  (cône 9) 4,8 km/h
(3 mph)

3,0 m
(10 pieds) H I J

Modèles Lely WTR, WFR, HR, 1250 
(PTO à 450 tr/min)    (Motif II-B)

7,2 km/h
(4,5 mph)

7,9 m
(26 pieds) 3 3/4 4 1/4 5

Vicon (Série 03) 7,2 km/hr
(4,5 mph)

6,7 m
(22 pieds) 13 16 18

Poids net 25 kg (55,1 lbs)

APPCK12MDG5
®

J11 (APPBLKPNDGB)

Fabriqué par :
The Andersons Lawn Fertilizer Division, Inc.

P. O. Box 119
Maumee, OH 43537

USA
www.andersonsturf-intl.com

0 31865 31863 4
0 31865 31863 4




